

Title (en)  
Filing appliance

Title (de)  
Schriftgutbehälter

Title (fr)  
Classeur

Publication  
**EP 2284020 A2 20110216 (DE)**

Application  
**EP 10167823 A 20100630**

Priority  
DE 102009036300 A 20090806

Abstract (en)

The container e.g. filing folder (10), has an outer hull comprising a front cover (12) and a back cover (14) that is integrally connected with the front cover. The outer hull comprises recesses (20, 26), and reinforcement elements (28, 30) are arranged on a circumferential edge of the recesses and made of paper mache. The reinforcement elements and the outer hull are made of same material, and rubber bands are provided for fixing the front cover at the back cover. A file mechanism is fastened to the back cover, and a file spine (16) connects the front cover and the back cover.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Schriftgutbehälter (10, 60) mit einer Außenhülle, die einen Vorderdeckel (12, 62) und einen einstückig mit dem Vorderdeckel (12, 62) verbundene Rückdeckel (14, 64) aufweist, wobei die Außenhülle mindestens einen Durchbruch (20, 26, 68) aufweist, dessen umlaufender Rand mit einem Verstärkungselement (28, 30, 70) versehen ist. Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass das mindestens eine Verstärkungselement (28, 30, 70) zumindest teilweise aus demselben Material besteht wie die Außenhülle.

IPC 8 full level  
**B42F 7/04** (2006.01); **B42F 13/24** (2006.01); **B42F 13/36** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B42F 7/04** (2013.01); **B42F 13/0046** (2013.01); **B42F 13/36** (2013.01); **B42P 2241/28** (2013.01); **B42P 2241/30** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME RS

DOCDB simple family (publication)  
**EP 2284020 A2 20110216; EP 2284020 A3 20111221; EP 2284020 B1 20130417**; DE 102009036300 A1 20110210

DOCDB simple family (application)  
**EP 10167823 A 20100630**; DE 102009036300 A 20090806